
 ,Protokół   nr   15/19   

z   posiedzenia   Komisji   Spraw   Społecznych   Rady   Miasta   Piły   

w   dniu   22   października   2019   r.   

Urząd   Miasta   Piły,   sala   229c   

(czas   trwania   godz.:14:00   –   16:15)   

  

Na  posiedzeniu  obecnych  było  9  członków  Komisji  Spraw  Społecznych  (nieobecny  był  radny              

Tomasz   Jopek).   Listy   obecności   radnych   i   zaproszonych   gości   stanowią   załączniki   do   protokołu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz           

zaproszonych   gości   i   po   stwierdzeniu   quorum   otworzył   obrady   komisji.   

  

Porządek   obrad:   
 1. Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2019   rok     

  –   druk   nr   236.     
 2. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  L/654/14  Rady  Miasta               

Piły   z   dnia   26   sierpnia   2014   r.   w   sprawie   zwolnienia   od   podatku   od   nieruchomości   

  –   druk   nr   228.     
 3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXVII/322/04  Rady  Miasta             

Piły   z   dnia   30   listopada   2004   r.   w   sprawie   podatku   rolnego     –   druk   nr   229.     
 4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  IX/118/15  Rady  Miasta               

Piły  z  dnia  30  czerwca  2015  r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości                

stanowiących   regionalną   pomoc   inwestycyjną     –   druk   nr   227.     
 5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od              

nieruchomości     –   druk   nr   240.     
 6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XVIII/321/16  Rady              

Miasta  Piły  z  dnia  29  marca  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  procentowych                

opłat   adiacenckich     –   druk   nr   222.    
 7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  ,,Gminnego  Programu  Opieki  Nad              

Zabytkami   Miasta   Piły   na   lata   2019-2022"     –   druk   nr   215.   
 8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  regulaminu  określającego  zasady            

wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez           

Gminę   Piła     –   druk   nr   218.   
 9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  X/135/11  Rady  Miasta               

1   



Piły  z  dnia  28  czerwca  2011  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  pobyt  dziecka  w                  

żłobku   prowadzonym   przez   Gminę   Piła     –   druk   nr   219.   
 10. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność             

dyrektora   Publicznego   Przedszkola   Nr    XXXX   XXXX     64-920   Piła    –   druk   nr   217.   
 11. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie  Piła  w  roku  szkolnym              

2018/2019    –   druk   nr   230   
 12. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyboru  ławników  na  kadencję  w  latach               

2020   -   2023    –   druk   nr   238   
 13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej            

wprowadzenia   Polityki   Zarządzania   Konfliktem   Interesów    –   druk   nr   239   
 14. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie             

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły     
 15. Sprawy   różne    

  

  

Przewodniczący  komisji  zwrócił  się  do  przybyłej  na  posiedzenie   Przewodniczącej  Rady  Miasta             

Marii  Kubicy  z  informacją,  iż  radni  popierają  propozycję  przez  nią  zgłoszoną  dodając,  iż  Komisja                

Spraw  Społecznych  będzie  wnioskowała  aby  radni  mieli  swoją  legitymację,  na  podstawie  której              

będą   zwolnieni   z   opłat   za   postój   przed   Urzędem   Miasta.   

    

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   wyjaśnił,  iż  tylko  i  wyłącznie  decyzją  Rady               

Miasta   przez   przyjęcie   odpowiedniej   uchwały.     

  

  

Ad   1.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2019  rok  przedstawiła                

Ewelina   Ślugajska   -   Skarbnik   Gminy   Piła.     

  

W   tym   momencie   nieobecna   była   radna   Emilia   Piechocka.     

  

  

  

Głosowanie:   

2   



  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   
 Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   2.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  L/654/14  Rady  Miasta  Piły  z                 

dnia  26  sierpnia  2014  r.  w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od  nieruchomości  przedstawiła   Ewelina                

Ślugajska   -   Skarbnik   Gminy   Piła.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zapytał  o  zaproponowane  wielkości  stawek  w  przypadku  podatku  od             

nieruchomości.   

  

Skarbnik  Gminy  Piła   Ewelina  Ślugajska   odpowiedziała,  że  to  pytanie  dotyczy  następnej             

uchwały.     

  

W   tym   momencie   nieobecna   była   radna   Emilia   Piechocka.     

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   pozytywnie   przy   2   głosach   wstrzymujących   się.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   3.     

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXVII/322/04  Rady  Miasta  Piły  z  dnia                

30  listopada  2004  r.  w  sprawie  podatku  rolnego  przedstawiła   Ewelina  Ślugajska  -  Skarbnik               

Gminy   Piła.   

  

W   tym   momencie   nieobecna   była   radna   Emilia   Piechocka.   

  

  

Głosowanie:   

3   



  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   4.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  IX/118/15  Rady  Miasta  Piły  z                 

dnia  30  czerwca  2015  r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  stanowiących  regionalną                

pomoc   inwestycyjną   przedstawiła    Ewelina   Ślugajska   -   Skarbnik   Gminy   Piła.     

  

W   tym   momencie   nieobecna   była   radna   Emilia   Piechocka.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   5.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od              

nieruchomości   przedstawiła       Ewelina   Ślugajska   -   Skarbnik   Gminy   Piła.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  zapytał  na  jakim  poziomie  mieścimy  się  w  stosunku  do  stawek               

ustalonych   przez   Ministra   Finansów   czy   to   jest   80%,   90%.     

  

Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska   wyjaśniła,  że  jeżeli  chodzi  o  budynki  pod  działalność               

gospodarczą  to  84%,  w  przypadku  budynków  pozostałych  jest  to  85%,  w  przypadku  gruntów               

pozostałych  82%,  w  przypadku  gruntów  pod  działalność  gospodarczą  89  %  oraz  w  przypadku               

rewitalizacji  jest  to  65%.   Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska   dodała,  że  pod  stacje  paliw  i                 

handel  jest  to  100  %  natomiast  te  pozostałe,  małe  budynki  nie  ulegają  zmianie  i  wynoszą  43%  i  tak                    

samo   nie   są   regulowane   stawki   jeśli   chodzi   o   budynki   dotyczące   służby   zdrowia   i   wynosi   86%.     

  

Radna  Teresa  Kasior   zapytała  co  gdy  niepubliczne  placówki  przedszkoli  itd.  zwrócą  się  do  Gminy                
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o   podniesienie   dofinansowania   z   związku   z   regulacją   stawek.   

  

    

Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska   wyjaśniła,  iż  jednostki  oświatowe  nie  płacą  podatku  od               

nieruchomości  są  zwolnione  z  mocy  prawa.   Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska   dodała,  że               

podnosząc  stawki  wynagrodzenia  nauczycieli  w  szkołach,  przedszkolach  i  żłobku  również           

automatycznie  zwiększamy  wartość  dodatnią  dla  przedszkola  i  szkoły  niepublicznej  bo  tu  jest              

wartość  procentowa  wynosząca  75%  od  wartości  od  wydatków  ponoszonych  na  wydatki  w  ramach               

przedszkoli.     

  

  

Ad   6.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XVIII/321/16  Rady  Miasta  Piły  z                 

dnia  29  marca  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  procentowych  opłat  adiacenckich               

przedstawiła    Monika   Łukomska,   dyrektor   Wydziału   Gospodarki   Nieruchomościami.   

  

Na   posiedzenie   komisji   w   tym   momencie   przybyła   radna   Emilia   Piechocka.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

  

Ad   12.     

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyboru  ławników  na  kadencję  w  latach  2020  –  2023                  

przedstawiła    Kama   Frąckowska-Pilarska,   przewodnicząca   Zespołu   ds   wyboru   ławników .     

  

  

  

Ad   7.   
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  ,,Gminnego  Programu  Opieki  Nad              

Zabytkami  Miasta  Piły  na  lata  2019-2022"  przedstawiła   Małgorzata  Kaszuba,  zastępca  dyrektora             

Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.     

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   8.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  regulaminu  określającego  zasady  wynagradzania             

nauczycieli  zatrudnionych  w  przedszkolach  i  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Piła  przedstawił             

Sebastian   Dzikowski,   dyrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

Radna  Teresa  Kasior  zapytała  jak  ten  dodatek  dla  nauczycieli  nazywa  się  w  szkołach               

integracyjnych   i   przedszkolach   i   gdzie   się   mieści   w   materiałach.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  tego             

dotyczy   paragraf   5   projektu   uchwały.     

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zapytał  jeśli  chodzi  o  dodatek  funkcyjny  czy  na  terenie  Gminy  są                

wicedyrektorzy,   którzy   nie   są   nauczycielami   bowiem   punkt   6   o   takich   osobach   mówi.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  absolutnie             

nie   mamy,   natomiast   nie   do   końca   rozumie   interpretację   pytania.     

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji   Spraw  Społecznych   przytoczył  treść  punktu          

6   projektu   uchwały,   w   którym   mowa   o   dyrektorze   szkoły.      

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  taką             

sytuację  mieć  możemy  bowiem  konkurs  na  dyrektora  może  wygrać  nie  nauczyciel  natomiast              

wicedyrektor   zawsze   musi   być   nauczycielem.   
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Radna   Teresa   Kasior    zapytała   kto   jest   dyrektorem   w   Szkole   Podstawowej   nr   4.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że            

dyrektorem   szkoły   jest   pani   XXXX   XXXX   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   9.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  X/135/11  Rady  Miasta  Piły  z                 

dnia  28  czerwca  2011  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  pobyt  dziecka  w  żłobku                 

prowadzonym  przez  Gminę  Piła  przedstawił   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,            

Kultury   i   Sportu.   

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   11.   

  

Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie  Piła  w  roku  szkolnym  2018/2019               

przedstawił    Sebastian   Dzikowski,   dyrektor   Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  zapytał  czy  gdyby  było  pytanie  o  opiekę             

stomatologiczną  w  szkołach  o  gabinety  pielęgniarskie,  opiekę  medyczną  może  Pan  Dyrektor  służyć              

jakąś   informacją.   

  

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   wyjaśnił,  iż  jeśli  chodzi  o               
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pomoc  pielęgniarską  to  od  lat  są  funkcjonujące  gabinety  pielęgniarskie  we  wszystkich  gminnych              

szkołach.   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   dodał,  że  jeśli             

chodzi  o  opiekę  stomatologiczną  to  ustawodawca  tutaj  przewiduje,  że  uczniowie  powinni  być              

objęci  wstępną  pomocą  związaną  z  przeglądami  i  drobnymi  zabiegami  niestety  nie  jest  łatwo               

znaleźć  stomatologów,  którzy  chcieliby  się  tym  zająć,  przeprowadzono  rozmowy  z  dwiema  paniami              

a  tego  co  mówią  te  panie  w  Pile  jest  trzech  stomatologów,  którzy  mają  kontrakty  na  opiekę  nad                   

dziećmi.   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   wyjaśnił  dalej,  iż              

jedna  z  tych  Pań  ma  siedzibę  w  szkole  nr  1,  aktualnie  finalizujemy  porozumienie  jakie  z  nią  będzie                   

zawarte  na  opiekę  nad  trzema  szkołami  tj.  SP  1,  SP  5  i  SP  3,  przeprowadzono  też  rozmowy  z  panią                     

mającą  gabinet  w  SP  4,  która  wstępnie  zadeklarowała,  że  obejmie  pomocą  również  dzieci  ze  szkoły                 

nr  2  i  rozważy  opcję  jeszcze  jednej  szkoły.   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,               

Kultury  i  Sportu   dalej  wyjaśnił,  iż  jest  jeszcze  jeden  gabinet  w  tzw.  ekonomiku  ale  tutaj  jesteśmy                  

na  etapie  próby  kontaktu  z  tą  panią  natomiast  jeśli  chodzi  o  pozostałe  szkoły  to  SP  12  ma  jakiegoś                    

kandydata,   który   ma   podjąć   decyzję.     

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  komisji  zwrócił  się  do  dyrektora  Sebastiana           

Dzikowskiego  aby  tą  informację  przekazał  na  sesji,  dodając,  iż  na  pewno  Pan  Dyrektor  nie  wyrazi                 

zgody   aby   stomatolobus   był   na   terenie   szkoły.     

  

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  nikt  nie              

zwracał  się  z  taką  formą  pomocy  czy  współpracy  do  wydziału  natomiast  te  panie,  z  którymi  były                  

prowadzone   rozmowy   bardzo   krytycznie   wypowiadały   się   o   stomatolobusach.   

  

Przewodniczący  komisji  Włodzimierz  Bystrzycki  dalej  poruszył  temat  gabinetów          

psychologicznych  dla  kilku  szkół  bowiem  jak  podkreślił  dane  o  ilościach  samobójstw  wśród  12  –               

13  latków  są  zatrważające  a  jest  to  efekt  jakiś  zachowań  czy  wpływu  innych  kolegów.                

Przewodniczący  komisji  dalej  zapytał  czy  Pan  Dyrektor  myśli  o  tym  przyszłościowo  aby  w               

szkołach   takie   gabinety   psychologiczne   funkcjonowały.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  odpowiedział,  że  takie             

gabinety  we  wszystkich  naszych  szkołach  funkcjonują,  realizowane  są  wszystkie  zalecenia            

wydawane   przez   poradnie   pedagogiczno-pychologiczne   ten   temat   jest   na   bieżąco   realizowany.   
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Radna  Teresa  Kasior  zapytała  czy  gdzieś  jeszcze  się  udało  się  zabrać  salę  gimnastyczną  w                

przedszkolach   czy   wszystkie   już   zostały   przeznaczone   do   działalności   codziennej.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  dzięki             

temu,  że  powstały  oddziały  przedszkolne  w  Szkole  nr  5  to  uwolniło  na  ten  moment  salę                 

gimnastyczną  w  Przedszkolu  nr  11,  jest  jeszcze  kilak  sal  gimnastycznych  zajętych  przez  dzieci               

przedszkolne   ale   z   czasem   też   uda   się   to   rozwiązać.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   ile   dzieci   na   chwilę   obecną   nie   dostało   się   do   żłobka.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  na  chwilę              

obecną   może   przedstawić   dane   z    naboru   czyli   okres   maj/czerwiec   było   to   ok.   70   dzieci.     

  

Radny  Ryszard  Małecki   zapytał  czy  Narodowy  Fundusz  Zdrowia  zgodnie  z  intencją  rządu              

zwiększył   środki,   które   przeznaczane   są   gabinety   pielęgniarskie   w   szkołach.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   wyjaśnił,  iż  nie  słyszał              

takiej  informacji  aby  coś  w  tym  temacie  się  zmieniło,  żaden  dyrektor  nie  zwrócił  się  z  informacją,                  

że  szkoła  zwiększa  czas  pobytu  pielęgniarki  w  szkole  natomiast  wracając  do  stomatologów  to  z                

tego   co   wie   NFZ   jest   gotowe   zwiększyć   limity   tylko   nie   ma   chętnych.   

  

Radna  Teresa  Kasior  zapytała  jaka  jest  pomoc  PFRON  w  szkole  integracyjnej  czy  jest  to                

indywidualny   zabieg   dyrektora   czy   jest   to   połączone   z   oświatą.     

  

  Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   odpowiedział,  że  nie  wie  o                

żadnej   pomocy   z   PFRON   dla   szkół.     

  

Przewodniczący  komisji  Włodzimierz  Bystrzycki  zapytał  co  z  salą  gimnastyczną  na  ulicy             

Żeromskiego.     

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   wyjaśnił,  że  jeśli  chodzi  o               

salę  przy  Szkole  Podstawowej  nr  6  to  aktualnie  czekamy  na  decyzję  Powiatowego  Inspektora               

Nadzoru  Budowlanego  o  tym  czy  hala  nadaje  się  do  użytku  bo  była  kontrola  wykonawca  dostał                 

zalecenia  pokontrolne  do  realizacji,  który  niestety  nie  spieszy  się  z  ich  realizacją  a  bez  odbioru                 
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nadzoru   nie   ma   mowy   o   otwarciu   hali.   

  

Radna  Gabriela  Milska   wskazała,  że  Pan  Dyrektor  wspomniał  o  ogólnopolskim  problemie             

stomatologicznym  a  z  informacji  jakie  radna  posiada  bardzo  dużo  szkól  w  Polsce  korzysta  z                

pomocy  stomatolobusów  i  bardzo  dużo  ich  funkcjonuje.   Radna  Gabriela  Milska   dalej  dodała              

odnośnie  gabinetu  psychologicznego,  iż  w  świetle  tego  co  się  dzieje  w  obecnej  sytuacji  wśród                

uczniów   i   młodzieży   o   takich   gabinetach   należy   pomyśleć   bowiem   są   nie   wszędzie.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   wyjaśnił,  iż  pomoc             

psychologiczna  jest  często  jest  tak,  że  nawet  jeśli  jest  zatrudniony  psycholog  to  oprócz  tego  część                 

nauczycieli  ma  różnego  rodzaju  studia  podyplomowe  i  prowadzi  różnego  rodzaju  zajęcia  zgodnie              

ze  swoimi  kwalifikacjami.   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu             

odnośnie  stomatologicznych  autobusów  ponownie  podkreślił,  iż  nikt  o  taką  pomoc  się  nie  zgłosił               

dodając,  iż  zawarcie  porozumienia  ze  specjalistą  wydaje  się  stabilniejsze,  dążymy  do  tego  aby               

zapewnić   opiekę   stomatologiczną   w   postaci   stałej,   konkretnej   osoby.     

  

   Ad   10.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  dyrektora              

Publicznego  Przedszkola  Nr  XXXx  XXXX  64-920  Piła  przedstawił   Sebastian  Dzikowski,            

dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   oraz  XXXX  XXXX  ,  dyrektor  Przedszkola  Nr               

XXXX   XXXX     

  

Radna  Teresa  Kasior   wskazała,  że  przedmiotowa  sprawa  była  też  rozpatrywana  na  Komisji  Skarg,               

Wniosków  i  Petycji,  której  radna  jest  członkiem  stąd  jest  jej  bardziej  znana.   Radna  Teresa  Kasior                 

zapytała    dalej   o   wiek   dziecka.     

  

XXXX  XXXX  ,  dyrektor  Przedszkola  XXXX  XXXX   odpowiedziała,  że  w  tym  roku  szkolnym               

jest   sześciolatkiem.   

  

Radna  Teresa  Kasior   dalej  wskazała,  iż  jak  wynikało  z  relacji  ojca  pojawił  się  problem  czy                 

konflikt  z  nauczycielem,  o  jego  reakcję  na  relację  dziecko  nauczyciel,  nauczyciel  dziecko,  prosząc               

jednocześnie   panią   Dyrektor   o   zajęcie   stanowiska   pod   kątem   zaistniałego   konfliktu.     

XXXX  XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   wyjaśniła,  iż  ani  dyrektor  ani  osoby  pracujące  z                
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dzieckiem  nie  zauważyli  aby  dziecko  miało  problem  z  tym  wskazanym  nauczycielem.   XXXX              

XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   dodała,  iż  przeprowadziła  rozmowę  z  innymi  osobami              

pracującymi  w  przedszkolu  i  uzyskała  informacje,  że  ta  dziewczynka  przy  zmianie  nauczycieli  w               

ciągu  dnia  bardzo  często  podbiegała  do  nich  witając  się  z  nimi  i  jest  tutaj  całkiem  inny  obraz                   

przedstawiony  przez  ojca  dziecka  a  inny,  który  widzimy  w  rzeczywistości  w  przedszkolu.   XXXX               

XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   podkreśliła,  iż  nie  było  sytuacji  aby  jakikolwiek  nauczyciel  był                

dla   dziewczynki   elementem   stresującym.   

  

Radna  Teresa  Kasior   zapytała  czy  wpływ  na  opinię  ojca  może  mieć  fakt,  że  ta  grupa  jest                  

integracyjna.   

  

XXXX  XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   odpowiedziała,  że  dziewczynka  w  tej  chwili  chodzi  do                

oddziału   ogólnodostępnego   to   nie   jest   oddział   integracyjny.   

  

Radna  Teresa  Kasior   zapytała,  czy  tata  chcąc  przenieść  dziecko  brał  pod  uwagę  to,  że  będzie  to                  

oddział   integracyjny.   

  

XXXX   XXXX   ,   dyrektor   XXXX   XXXX    wyjaśniła,   iż   ojciec   dziecka   posiadała   taką   informację.     

  

Radna  Teresa  Kasior   dalej  zapytała  czy  ojciec  miał  możliwość  przeniesienia  dziecka  do  innego               

przedszkola   jeśli   taką   chęć   by   wykazał.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu   wyjaśnił,  iż  tak  rodzic              

został  poinformowany,  że  w  momencie  ewentualnego  przeniesienia  dziecka  jest  miejsce  w  innym              

przedszkolu   ale   nie   był   tym   zainteresowany.   

  

XXXX  XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   dodała,  iż  ci  rodzice  mają  w  tym  przedszkolu  drugie,                 

młodsze   dziecko   zapisane   od   nowego   roku   szkolnego.     

  

Radna  Emilia  Piechocka   zapytała  czy  w  stosunku  do  drugiego  dziecka  rodzice  mają  jakieś               

roszczenia.     

  

XXXX  XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   odpowiedziała,  że  nie  wręcz  wskazują  na  to,  iż  młodsze                 

dziecko   czuje   się   bardzo   dobrze   w   swojej   grupie.     
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Przewodniczący    Włodzimierz   Bystrzycki    zapytał   jak   mam   tego   dziecka   się   zachowuje.     

  

XXXX  XXXX  ,  dyrektor  XXXX  XXXX   odpowiedziała,  że  z  mamą  jest  niestety  niewielki               

kontakt.   

  

  

Ad   13.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  wprowadzenia             

Polityki  Zarządzania  Konfliktem  Interesów  przedstawiła   radna  Teresa  Kasior,  członek  Komisji            

Skarg,   Wniosków   i   Petycji   Rady   Miasta   Piły.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zapytał  czy  kancelaria  prawna,  która  jest  autorem  tej  petycji  wystosowała               

taki  dokument  tez  do  innych  samorządów  oraz  jak  ustosunkowały  się  inne  samorządy  do  tego                

dokumentu.   

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   odpowiedział  na  pierwszą  część  pytania             

wyjaśniając,   że   tka   petycja   została   wysłana   do   wielu   innych   samorządów.      

  

Roman  Szarzyński,  sekretarz  Gminy  Piła   udzielił  odpowiedzi  na  drugą  część  pytania  wskazując,              

iż  wszystkie  samorządy  podejmując  uchwałę  odrzucały  tą  petycję  podobnie  jak  propozycja  w             

omawianej  uchwale  dodając,  iż  wszystkie  kwestie  poruszane  w  ulotce  o  CBA  są  zawarte  w  ustawie                 

o   samorządzie   gminnym.     

  

Radna  Teresa  Kasior   zapytała  jak  działalność  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  ma  się  do                

złożonej   skargi   na   Przewodniczącą   Rady   Miasta.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   odpowiedział,  że  jak  radni  pamiętają  skargę              

zgodnie  ze  stanowiskiem  Wojewody  Wielkopolskiego  na  Prezydenta  czy  Przewodniczącego  zawsze            

rozpatrywała  Rada   natomiast  w  tej  chwili  Wojewoda  skierował  pismo  mówiące  o  tym,  że  wyrok                

NSA  z  2018  roku  nakłada  na  Wojewodą  obowiązek  rozpatrzenia  tego  typu  skargi  w  związku  z  tym                  

tej  skargi  na  najbliższej  sesji  Rady  Miasta  radni  nie  będą  rozpatrywali  ponieważ  materiały  zostaną                

przesłane   zgodnie   z   pismem   do   Wojewody.       
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Radna  Teresa  Kasior   zapytała  czy  materiały  przygotowane  przez  Komisję  Doraźną  również  będą              

wysłane   do   Wojewody.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   odpowiedział,  że  tak  wszystkie  dokumenty             

dotyczące  skargi  łącznie  ze  stanowiskiem  Przewodniczącej  Rady  Miasta   zostają  przekazane            

Wojewodzie.     

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.     

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Ad   15.   

  

Sprawy   różne.   

  

Radna  Kama  Frąckowska-Pilarska   zapytała  kiedy  odbędzie  się  wyjazdowe  posiedzenie  komisji            

do   schroniska   bowiem   dwa   razy   było   zaplanowane   i   się   nie   odbyło.   

  

Przewodniczący  Włodzimierz  Bystrzycki   zapytał  Prezydenta  czy  można  już  odwiedzać           

schronisko.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   odpowiedział,  że  tak  w  każdej  chwili  do               

schroniska  można  pojechać  i  je  zobaczyć  w  tej  chwili  trwają  prace  inwestycyjne  ale  nie                

przeszkadza   to   wizycie   w   schronisku.     

  

Przewodniczący  Włodzimierz  Bystrzycki  powiedział,  że  czeka  na  propozycje  od  członków            

komisji   kiedy   miało   by   się   odbyć   wyjazdowe   posiedzenie   w   schronisku.   

  

  

Radna  Teresa  Kasior   zaproponowała  aby  Komisja  Spraw  Społecznych  i  nie  tylko  zakupiła              

specjalistyczną  karmę,  którą  można  by  przekazać  do  schroniska,  dodając,  iż  o  zakup  karmy               

poproszono    radną    Urszulę   Kaczmarek ,   pytając   jednocześnie   czy   radni   wyrażają   na   to   zgodę.   
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Radni   obecni   na   komisji   nie   zgłosili   sprzeciwu.     

  

Radna  Teresa  Kasior   zwróciła  się  do  Prezydenta  z  prośbą  o  udzielenie  informacji  jak  daleko  jest                 

posunięta   sprawa   placu   zabaw   na   ulicy   Węglowej.   

    

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły  odpowiedział,  że  osoba,  kolo  której  ten  plac               

zabaw  miał  powstać  złożyła  protest  bowiem  w  ocenie  tej  osoby  w  niewielkim  zakresie  plac  zabaw                 

wchodzi  w  jej  teren  natomiast  z  posiadanych  przez  nas  dokumentów  taka  sytuacja  nie  ma  miejsca                 

natomiast  dokumenty  starostwa  wskazują,  że  w  niewielkim  zakresie  wchodzi  to  faktycznie  na              

działkę  tej  pani,  która  złożyła  protest.   Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   dalej               

wyjaśnił,  iż  w  związku  z  tym  w  tej  chwili  odręcznie  dokonywana  jest  lekka  zmiana  projektu  i  jest                   

zapewnienie  Zarządu  Dróg  i  Zieleni,  że  w  tym  roku  ten  plac  zabaw  tam  powstanie  i  nie  uszczupli                   

się   w   zakresie   projektu.   

  

Radna  Teresa  Kasior   dodała,  iż  teraz  jest  Budżet  Obywatelski  i  przy  zbieraniu  podpisu               

mieszkańcy   pytali   o   plac   zabaw.   

  

Radny  Ryszard  Małecki   powiedział,  że  w  pierwszych  dniach  grudnia  przed  sesją  grudniową  gdzie               

będziemy  przyjmować  budżet  na  rok  2020  będzie  dodatkowe  spotkanie  komisji  z  panią  Skarbnik  w                

związku  z  powyższym  zaproponował  aby  schronisko  w  Leszkowie  odwiedzili  w  pierwszy  wtorek              

listopada   czyli   5   listopada.     

  

Przewodniczący  Włodzimierz  Bystrzycki  powiedział,  że  mogło  by  być  w  tym  terminie  o  ile               

rozliczenia  finansowe  schronisko  będzie  już  miało  gotowe  bowiem  oprócz  zwiedzania  ten  temat              

jest   istotny   dla   komisji.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły  odpowiedział,  że  konkretne  rozliczenie  jest             

jak  wiadomo  możliwe  na  koniec  okresu  natomiast  na  ten  moment  może  zlecić  Pani  dyrektor                

przygotowanie  rozliczenia  na  dany  moment  ale  prosi  o  ustalenie  między  radnymi  kiedy  dokładnie               

ma   się   wizyta   w   schronisku   odbyć.   

Przewodniczący  Włodzimierz  Bystrzycki   dodał,  iż  w  jego  ocenie  lepiej  ustalić  spotkanie  na              

koniec  okresu  bo  zwiedzić  schronisko  możemy  w  każdej  chwili  ale  istotne  są  też  rozliczenia                

finansowe.     
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Ad   14.   

  

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,              

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.    

  

Radny   Zbigniew   Pyziak     zapytał   o   68.   i   73.   punkt   sprawozdania.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   12.,   13.,   i   48.   punkt   sprawozdania.   

  

Krzysztof   Szewc,   zastępca   prezydenta   Miasta   Piły       

 odnosząc  się  do  punktu  12.,  prezydent  Szewc  powiedział,  że  państwo   XXXX  spotkali  się  z                 

prezydentem  Głowskim  prosząc  o  dofinansowanie  wyjazdów  krajowych  i  zagranicznych  na            

zawody   niestety   nie   ma   prawnie   takiej   możliwości.   

 odnośnie  punktu  13.,  dotyczącego  spotkania  z  przedstawicielami  Arche  na  temat            

zaawansowania  budowy  nowego  hotelu  przy  ul.  Piłsudskiego,  prezydent  Szewc  powiedział,            

że   przewidywany   termin   zakończenia   budowy   i   oddania   do   użytkowania   to   przyszły   rok.   

 odnosząc  się  do  48.  punktu  i  uczestnictwa  Prezydenta  w  9.  Edycji  Europejskiego  Forum               

Nowych  Idei,  prezydent  Szewc  powiedział,  że  punkt  ten  jest  szeroko  opisany  i  nic  więcej  na                 

ten   temat   nie   powie.   

 odnośnie  punktu  68.  sprawozdania  i  zarządzenia  w  sprawie  powierzenia  obowiązków            

Dyrektora  Zarządu  Dróg  i  Zieleni  w  Pile  oraz  ustanowienia  pełnomocnictwa,  prezydent             

Szewc  powiedział,  że  jak  wiadomo  dyrektor  Mac  przeszedł  na  emeryturę,  do  chwili  obecnej               

nie  ma  żadnego  kandydata,  który  mógłby  pełnić  funkcję  dyrektora  dlatego  zastępcy  zostały              

powierzone   obowiązki   dyrektora.   

 odnosząc  się  do  punktu  73.  sprawozdania  i  zarządzenia  w  sprawie  odwołania  członka              

Gminnej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  Miasta  Piły,  prezydent  Szewc  wyjaśnił,  iż             

wynika  to  z  faktu,  że  ks.  Zbigniew  Hul  będący  członkiem  Rady  zakończył  posługę  w                

pilskiej   parafii.   

    

Radna  Gabriela  Milska   powiedziała,  że  dawno  temu  była  złożona  interpelacja  w  sprawie  nazwy               

ulic  na  „dołkach  prawostronnych”  i  nic  w  tym  temacie  się  nie  dzieje  dodając,  iż  jest  też  sprawa                   

zgłoszonej  jakiś  czas  temu  w  interpelacji  lampy,  która  stoi  przy  torach.  Odpowiedź  na  interpelację                

otrzymała  z  tego  co  się  orientuje  jest  to  teren  PKP  ale  ta  lampa  stanowi  zagrożenie  dlatego  o  tym                    
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ponownie  przypomina.  Radna  Milska  dodała,  że  jeżeli  Prezydent  nie  ma  na  to  wpływu  to  prosi  o                  

odpowiedź   w   jaki   sposób   ma   się   zwrócić   do   PKP   i   jakie   stanowisko   w   tej   sprawie   zająć.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   odpowiedział,  że  co  prawda  zlecenie  na              

wykonanie  tabliczek  zostało  wydane  ale  niestety  w  tej  chwili  nie  ma  na  to  środków  finansowych  w                  

ramach  jakichkolwiek  możliwości  to  będzie  uzupełnione.  W  odniesieniu  do  zgłoszonego  problemu             

lampy  prezydent  Szewc  wyjaśnił,  iż  znajduje  się  ona  na  terenach  nie  będących  własnością  Gminy                

dlatego  nie  mamy  praw  podejmować  tam  jakichkolwiek  działań  poza  informowaniem,  że  takie              

zagrożenie  istnieje.  Prezydent  Szewc  dodał,  iż  sprawdzi  czy  taka  informacja  do  PKP  poszła  jeśli  nie                 

to  niezwłocznie  ich  poinformuje  o  sytuacji  a  radną  Milską  poinformuje  na  sesji  czy  pismo  poszło  i                  

w   jakim   zakresie.   

  

Radna  Teresa  Kasior  dodała,  iż  na  dworcu  celnym  przy  przejeździe  kolejowym  był  ten  sam                

problem  ale  na  tabliczce  przy  słupie  kolejowym  jest  nr  telefonu  do  PKP,  który  radna  wykonała  i  na                   

drugi   dzień   po   interwencji   telefonicznej   było   już   wszystko   zrobione.     

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zgłosił  problem  z  widocznością  nazw  ulic  biegnących  prostopadle  do              

ulicy  Wiosny  Ludów  tam  nie  ma  żadnej  tabliczki.  Druga  sprawa  to  brak  oświetlenia  przejść  dla                 

pieszych  gdzie  najwięcej  odnotowuje  się  kolizji  drogowych  prosząc  jednocześnie  aby  ENEA             

zareagowała   na   skrzyżowaniu   ulic   Staromiejska   –   Okrzei.   

  

Radna  Teresa  Kasior   wskazała,  iż  otrzymała  telefon  od  mieszkańca  z  informacją,  że  w  Miasteczku                

Ruchu   Drogowego   w   nocy   paliło   się   światło.     

  

Przewodniczący  komisji  Włodzimierz  Bystrzycki   dodał,  iż  należy  mieć  na  uwadze,  że  tak  jak               

podkreślił  Prezydent  będą  ograniczenia  w  utrzymaniu  zieleni,  oświetleniu  co  przy  wcześniej             

wyłączaniu  i  późniejszym  włączaniu  świateł  spowoduje  na  pewno  wzrost  przestępczości  ale  są              

sygnalizowane  oszczędności  w  oświetleniu  i  to  nas  czeka  a  warto  też  uzyskać  informację  od  pani                 

Skarbnik   ile   te   oszczędności   wyniosą.   

  

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły   odpowiedział,  że  nie  udzieli  na  tą  chwilę               

takiej  informacji  bowiem  analizy  cały  czas  trwają  ale  oszczędności  będą  niewątpliwie  w  każdym               

zakresie.    
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W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący           

Komisji   Spraw   Społecznych   zakończył   obrady   komisji.   

  

  

  

  

Protokół   sporządziła: Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   

  

/-/Katarzyna   Miętkiewicz /-/Włodzimierz   Bystrzycki   
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